
EPK juhatuse koosolek 21.04.2022   Protokoll 06/2022 

Algus kl 11.00 

Lõpp kl 13.00 

EPK kontoris ning Zoomis 

 

Osalesid: Monika Haukanõmm, Alar Õige, Toomas Sepp, Toomas Kasemaa, Rein Loik, 

Matz Topkin, Kristo Ringas. 

Puudus: Rainer Vakra 

Lisaks viibisid kohal: Signe Falkenberg, Kaia Kollo, Keit Jaanimägi 

Koosoleku juhataja: Monika Haukanõmm 

Koosoleku protokollija: Keit Jaanimägi 

 

 

M. Haukanõmm avab koosoleku ning palub juhatusel kinnitada etteantud päevakord. 

 

Päevakord: 

1. Pekingi POM kokkuvõte 

2. EPK 2021 aastaaruanne 

3. EPK uuest arengukavast 

4. KOM medalistide premeerimine - taotlused Kultuuriministeeriumile ja KULKAle 

5. Valgevene Paralümpiakomitee presidendi kiri  

6. Liikmeks astumise avaldused 

7. Muud küsimused: 

- Ettevalmistustest kurtide olümpiamängudeks 

- Stipendiumide väljakuulutamine 

- EOK 100 medalite tellimine 2023 võistlusteks 

- Aastakoosolekust 

- M. Allikmaa palve pikendada KULKA spordi- ja kehakultuuri sihtkapitali nõukogu 

volitusi 

 

Otsus: päevakord ühehäälselt kinnitatud. 

 

 

PP1  Pekingi POM Kokkuvõte 

Kuulatakse ära S. Falkenberg. 

 

Pekingi POM-il esindas Eestit ratastoolikurlingu võistkond, kes saavutas kokkuvõttes 10. 

koha. Viie päevaga mängiti 10 mängu, neist 3 mängu võideti. 

Mängud: 
EST-USA 6-9 

EST-CHN 3-9 

LAT-EST 5-6 

NOR-EST 3-8 

GBR-EST 10-5 
SWE-EST 6-4 
EST-KOR 2-5 

EST-CAN 3-9 

SUI-EST 6-8 

SLO-EST 7-6 



 

Koroonaviiruse valetestid kimbutasid ka meie võistkonda. Esimesel Pekingisse saabumise 

päeval pidi üks mängijatest jääma oma tuppa isolatsiooni kuni kordustestide tulemuste 

selgumiseni (1 päev), ja kahjuks ka viimasel mängupäeval näitas ühe mängija test 

valepositiivset ja ta pidi eemale jääma päeva teisest mängust. 

 

 

Eelarve ja selle täitmine, eurodes 

Kulud/Aeg   Planeeritud  Tegelik 

POM ettevalmistustegevus sügis 2021-kevad 2022 

2021 sügis   37579   33212 

2021 kevad    40380   32405   

 

Pekingi POM osalemine 

Majutuskulu ja päevaraha 14486   19055 

Sõidukulud   36000   29898 

Kindlustus     1350       384 

Riided ja varustus  18400   16574    

TV õigused     5000     5000 

Muu      2000     2796  

 

KOKKU   77236   73707 

 

Pekingi POM kommunikatsioonikulud 2021-2022 

15000   14039 

 

 

Jätkub arutelu, mille järel juhatuse liikmed hääletavad. 

 

Otsus: info ühehäälselt teadmiseks võetud. 

 

 

PP2 EPK 2021 aastaaruanne 

Ülevaate annab S. Falkenberg ning lisab, et käesoleval nädalal töötame koos audiitoriga 

EPK audiitorülevaatuse kallal. Esitiskiri tuleb digitaalselt allkirjastamisele järgmisel nädalal. 

 

Bilanss, eurodes      2021     2020 
Käibevarad       377 439    395 469 
Põhivarad            4 312        1 994 
Kokku varad       381 751    397 463   
Kohustised        341 730    364 897 
Eelmiste perioodide tulem       32 566      44 933 
Aruandeaasta tulem          7 455     -12 367 
Kokku kohustised ja netovara      381 751    397 463 

 

 
Tulemiaruanne, eurodes     2021       2020   

Kokku tulud       836 785    497 771 
Sihtfin.kulud (spordikulud)                338 284    170 457 



Toetused ja liitude tegevuskulud                 234 723                 124 463 
EPK tegevuskulud                   100 269                   70 829   
Personalikulud      154 324                 143 323   
Kulum, finants- ja muu kulu                       1 730               1 063    
    Kokku kulud        829 330    510 138 
Aruandeaasta tulem          7 455     -12 367 

 

 

Juhatuse liikmed esitavad täiendavaid küsimusi. 

 

Otsus: info võtta hetkel teadmiseks. 

 

 

PP3 EPK uus arengukava 

Kuulatakse ära S. Falkenberg. 

 

Praegu lisatud arengukava mustand võiks olla aluseks: 

1. juhatuse ettepanekute/muudatuste/täienduste tegemisele 

2. seejärel saatmiseks liikmetele süvenemiseks 

3. seejärel maikuus (mai lõpul) kohtumisele liikmete esindajatega arengukava punktide 

üle arutamiseks ja otsustamiseks  

4. vastu võtmiseks EPK üldkoosolekul (juuni esimene pool) 

 

Juhatuse liikmed arutlevad ning tehakse järgmised ettepanekud: 

 

1. Teha pikem juhatuse kohtumine sellel teemal koos lõppenud arengukava analüüsiga.  

2. Juhatuse arengukava töökoosolek korraldada kontorist väljas 3. juunil kl 12-17. 

3. Arengukava vastuvõtmine teha sügisel erakorralise üldkoosoleku käigus. 

 

Otsus: info ühehäälselt teadmiseks võetud. EPK juhatus koguneb arengukava teemat  

arutama 3. juunil kell 12. 

Otsus: ühehäälselt heaks kiidetud EPK uus arengukava kinnitamine sügisel. 

 

 

PP4 KOM medalistide premeerimine - taotlused Kultuuriministeeriumile ja KULKAle 

 

Saatsime Kultuuriministeeriumile ja KULKAle kirjad ettepanekuga lisada kurtide 

olümpiavõitjad olümpiavõitja riiklikku toetust saavate isikute nimekirja (Spordiseadus §12) 

ning  kurtide olümpia medalivõitjad tunnustuspreemia saajate hulka. 

 

Hetkel oleme andnud lisainfot Kultuuriministeeriumile nende palvel ja vastuse saanud 

KULKAst ning kohtunud 20. aprillil KULKA ja EOK esindajatega. 

 

Toomas Sepp teeb kokkuvõtte toimunud kohtumistest. 

 

Juhatuse liikmed arutlevad.  

 

M. Haukanõmm: palun saata juhatusele riiklike toetuste, stipendiumide ning preemiate 

kokkuvõte tabelina. 



 

Otsus: info ühehäälselt teadmiseks võetud. EPK sekretariaadil koostada juhatusele riiklike 

preemiate kokkuvõte. 

 

 

PP5 Valgevene Paralümpiakomitee presidendi kiri  

 

Oleme saanud pöördumise Valgevene Paralümpiakomitee presidendilt palvega mõelda 

järele ja mitte nõustuda IPC otsusega jätta Valgevene sportlased kõrvale IPC võistlustelt. 

 

Jätkub juhatuse arutelu. 

 

T. Sepp: meie jääme kindlalt oma senise arvamuse juurde. Siin ei saa teistsugust otsust 

isegi olla. 

 

K. Ringas: isegi, kui sõda on läbi, siis ei ole endine suhtlus veel mõnda aega võimalik.  

 

Otsus: EPK jääb kindlalt oma seisukoha juurde ning toetab täielikult IPC otsust jätta 

Valgevene sportlased ning delegatsioonid IPC võistlustelt kõrvale. 

 

 

PP6 EPK liikmeks astumise avaldused 

Ülevaate annab S. Falkenberg. 

 

EPK liikmeks astumise avalduse on esitanud: 

1. Eesti Triatloni Liit   

Kohtusime nendega Zoomi teel 20. jaanuaril. Triatlon on paraolümpiaprogrammi ala 

(liikumispuue  ja nägemispuue). Eesmärk on hakata arendama paratriatlonit Eestis 

(missioon triatlon kõigile). Ootused EPK-le - eelkõige partner nii informatsiooni kui ka 

koolituste jms osas. 

 

2. Eesti Taekwando Liit   

Ametlikku avaldust esitatud pole, oli nende poolne soov meiega liituda. Olemas 2 

taekwondo liitu, maailmas ka kaks - üks esindatud olümpial, teine mitte. Ootuseks 

leida partner, olla tiimis ja ühiselt ala Eestis edasi arendada. Eestis on kaks 

Taekwondo katusorganisatsiooni. Erivajadustega sportlased olemas, toimuvad 

võistlused. Saime aru, et mõlemad tahavad liikmeks tulla. 

 

3. Eesti Allveeliit  

Esitas avalduse ning saatis põhikirja.  

Ettepanek leppida kokku kohtumine. 

 

4. MTÜ Florett    

Avaldus ja otsus ikka lahtine. Lisaks tuli vahetult enne koosolekut uus pöördumine. 

Sekretariaat palub juhatuse suuniseid, kuidas reageerida. 

 

Jätkub arutelu. 

 



A. Õige: palume tõendusmaterjali kirjas mainitud väidete kohta. Muus osas oleme 

meie oma tingimused juba esitanud. 

 

T. Sepp: meie seisukoht on välja öeldud ja see ei ole muutunud. Mainitud väidetel ei 

ole alust. 

 

S. Falkenberg: ootame ära Eesti Vehklemisliidu juhatuse koosoleku, seejärel 

konsulteerime A. Veetõusmega ja saadame Floreti pöördumisele vastuse.   

 

Ettepanek: EPK poolt koostada küsimustik, mille saadame eelnevalt täitmiseks 

kõigile liikmeks astuda soovijatele. 

 

Otsus: teha nii Taekwondo Liidule kui Eesti Allveeliidule ettepanek kohtumiseks. 

Otsus: EPK sekretariaadil koostada küsimustik, mis on mõeldud kõigile liikmeks soovijatele 

täitmiseks. 

Otsus: EPK sekretariaat konsulteerib Eesti Vehklemisliiduga ning seejärel saadab MTÜ 

Floreti pöördumisele vastuse. 

 

 

PP7 Muud küsimused: 

7.1 Ettevalmistustest kurtide olümpiamängudeks 

Ülevaate annab Toomas Sepp. 

 

Kurtide OM toimub 1.-15. mai 2022 Brasiilias. Osaleb 8 sportlast:  

Kergejõustiklased Tanel Visnap, Marja-Liisa Landar, Inessa Halliste, Simon 

Teiss ja Rinat Raisp, 

Rannavõrkpallurid Martin Sepp ja Mihkel Taaber 

Orienteeruja Martin Viljasaar 

Treenerid Edgar Liim, Raimond Luts, Sergei Matvijenko, Ilvi Vare 

Füsioterapeut Taavi Visnap 

Esindaja Toomas Sepp 

 

Ärasõit 29. aprillil Tallinna lennujaamast kell 16.30.  

 

Otsus: juhatuse liikmetel anda EPK sekretariaadile teade, kellel on võimalik 29. 

aprillil delegatsiooni saatmisele minna. 

 

7.2 Stipendiumikonkursi väljakuulutamine 

Tallinna linn toetab Pekingi POM-il osalenud sportlasi. Toetusraha väljamaksmiseks 

soovime välja kuulutada stipendiumikonkursi. Pärast avalduste laekumist määraks 

EPK juhatus vastavad nimelised stipendiumid juba oma e-otsusega (e-kirja teel). 

Tallinna toetab linnas elavaid sportlasi 2000 euroga (4 sportlast)  ja nende treenereid 

1000 euroga, kokku 10000 eurot. 

Otsus: stipendiumide väljakuulutamine ühehäälselt heaks kiidetud. 



7.3 EOK 100 medalite tellimine 2023 võistlusteks 

Kuulatakse ära K. Kollo. 

 

Eesti Olümpiakomitee 100. aastapäevaga seoses tellitakse erikujundusega medalid 

2023. aasta Eesti meistrivõistluste jaoks. Medalite tootmisega seotud kulud katab 

EOK. 

Medalid täiskasvanutele on originaalsuuruses, noorte/juunioride ja seenioride 

medalid on originaalsuurusest väikesemad. 

Medali kujunduskonkurss lõpeb 22. aprillil. Peale seda lähevad 3 parimat tööd 

rahvahääletusele. Kõigil on võimalik hääletamisel osaleda. 

 

Kas EPK soovib oma 2023. aasta võistlustel kasutada autasustamiseks EOK 

erikujundusega medaleid? 

 

Juhatuse liikmed arutlevad. 

 

A. Õige: ettepanek mõelda EPK oma medali kujundamise peale. Hetkel olen EOK medaliga 

nõus. 

 

Otsus: EOK 100 medalite tellimine ühehäälselt heaks kiidetud. 

 

 

7.4 Aastakoosolekust 

Juhatuse liikmed arutlevad aastakoosoleku toimumise aja üle. 

 

Otsus: EPK sekretariaadil välja saata küsitlus juhatuse liikmetele aastakoosoleku toimumise 

aja kokku leppimiseks. 

 

7.5 M. Allikmaa palve pikendada KULKA spordi- ja kehakultuuri sihtkapitali nõukogu volitusi 

poole aasta võrra.  

Kuulatakse ära S. Falkenberg. 

 

Otsus: ühehäälselt heaks kiidetud. 

 

 

 

Koosoleku juhataja: 

Monika Haukanõmm   /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

Koosoleku protokollija: 

Keit Jaanimägi   /allkirjastatud digitaalselt/ 


